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ZAPISNIK 

 

 

Sa 47. sjednice Izvršnog odbora Zagrebačkog streljačkog saveza 

održane dana 23.03.2023. godine s početkom u 19:00 sati 

u prostorima Saveza, Oboj 2 

 

  

PRISUTNI: B. Smiljanić, A. Sudar, E. Rupnik,  H. Šašek, D. Tješinski, A. Glasnović 

IZOSTANAK OPRAVDALI: J. Ćelić 

OSTALI PRISUTNI: V. Kvesić, tajnica Saveza, D. Klancir, predsjednik NO Saveza, I. 

Prausperger, član Časnog suda 

POČETAK: 19.00 sati 

 

Predsjednik gosp. Branko Smiljanić pozdravio je prisutne, te predložio slijedeći: 

 

DNEVNI RED: 

 

Predlažem slijedeći dnevni red: 

 

1. Usvajanje i verifikacija zapisnika s 43. elektronske sjednice IO ZSS-a od 01.12.2022., 
44. elektronske sjednice IO ZSS-a od 20.12.2022. godine, 45. elektronske sjednice 
IO ZSS-a od 09.01.2023. godine i 46. elektronske sjednice IO od 10.02.2023. 

2. Problematika širenja emisije buke s civilnog strelišta Maksimir, Oboj 2 – izvještaj o 
poduzetim radnjama i prijedlozi za nastavak radova. 

3. Izvještaj o mjerenju buke i Odluka o rasporedu tjednog rada streljane Maksimir s 
obzirom na programsku aktivnost 25/50m MK/VK i usklađenost temeljem dobivenih 
nalaza. 

4. Organizacija međunarodnih natjecanja EP, WC za osobe s invaliditetom – odgovor 
HSSOI na iskaz namjere za organizaciju. 

5. Izvještaj o poduzetim radnjama vezano za SK Breza, SD Končar-Zagreb 1786 i 
HASK Mladost – Trofej Mladosti 2023. 

6. Prijedlog za Skupštinu Saveza: izvršenje Financijskog plana za 2022. godinu i 
predan izvještaj FINA-i, obrasci PR-RAS-NPF i BIL i Izvješće revizora o skraćenom 
revizijskom uvidu u financijsko poslovanje Saveza za 2022. godinu 

7. Prispjele kandidature za izbor predsjednika, članova NO i Časnog suda Saveza. 
8. Razno 

 
 
Prijedlog dnevnog reda jednoglasno je usvojen. 
 
 
Ad1. Usvajanje i verifikacija zapisnika s 43. elektronske sjednice IO ZSS-a od 

01.12.2022., 44. elektronske sjednice IO ZSS-a od 20.12.2022. godine, 45. elektronske 

sjednice IO ZSS-a od 09.01.2023. godine i 46. elektronske sjednice IO ZSS-a od 

10.02.2023. godine. 

 

 
Zapisnici su jednoglasno usvojeni i verificirani. 
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Ad2. Problematika širenja emisije buke s civilnog strelišta Maksimir, Oboj 2 – izvještaj 

o poduzetim radnjama i prijedlozi za nastavak radova 

 

G. A. Sudar, dopredsjednik Saveza i tehnički direktor Saveza zadužen za koordinaciju na 

Strelištima pod upravom Saveza, ukratko je izvijestio prisutne članove IO i NO Saveza o 

tijeku događanja, vezano za problematiku širenja emisije buke na strelištu Maksimir, Oboj 2.  

Prezentiran je izvještaj o utrošenim financijskim sredstvima za zaštitu ¼ dijela 25m strelišta 

od buke, kako bi se preliminarno izvršilo mjerenje buke a da se dobije uvid u stanje, te kako 

bi se napravila procjena za daljnje postupanje, te da se program rada strelišta može pustiti u  

redovnu aktivnost. 

 

Ad3. Izvještaj o mjerenju buke i Odluka o rasporedu tjednog rada streljane Maksimir s 
obzirom na programsku aktivnost 25/50m MK/VK i usklađenost temeljem dobivenih 
nalaza. 
 

G. A. Sudar, dopredsjednik Saveza i tehnički direktor Saveza zadužen za koordinaciju na 

Strelištima pod upravom Saveza, prezentirao je članovima IO i NO Saveza službeni Izvještaj 

o mjerenju buke okoliša izrađenog od strane ovlaštenih mjeritelja. U koordinaciji s voditeljem 

strelišta sastavljen je kao prijedlog za usvajanje IO Saveza Kućni red za streljanu Maksimir s 

svim propozicijama za korisnike, uključujući mogući broj ljudi za trening i pripremu na 

strelištu u isto vrijeme po svakoj disciplini, vrstu, količinu i brzinu streljiva sukladno učinjenim 

mjerenjima, pravima i obvezama korisnika, te ovlastima voditelja strelišta. 

 

Zaključak: 

Prijedlog Kućnog reda za streljanu Maksimir usvojen je jednoglasno, po točci 2. zatražiti 

dodatno pravno mišljenje s obzirom na odgovornost korisnika i uz koji potreban akt priloga 

Kućnom redu. 

 

ODLUKA: 

Kućni red na strelištu, streljana „Maksimir“, Oboj 2, uz Izjavu korisnika, koja je sastavni dio 

Kućnog reda stavlja se u primjenu s danom 04.04.2023. godine. 

Korisnicima se smatraju sve punopravne članice ZSS/Savez (punoljetne fizičke osobe u 
svojstvu člana ili odgovorne osobe kluba/udruge/društva), kao i odgovorne osobe ZSS-a, 
treneri, instruktori, sudačko osoblje i osoblje za organizaciju natjecanja.  
Svaki punoljetni korisnik, za pristup strelištu, dužan je, voditelju strelišta uručiti vlastoručno 

potpisanu Izjavu s rokom važenja od 1. godine. 

Za maloljetne korisnike Izjavu daje, trener ili instruktor programa. 

U slučaju da korisnik, prije početka korištenja strelišta, voditelju strelišta, ne uruči 

vlastoručno potpisanu Izjavu, voditelj strelišta, ovlašten je, ne dozvoliti pristup strelištu i 

aktivnostima. 

 

Ad4. Organizacija međunarodnih natjecanja EP, WC u 2024. godini za osobe s 
invaliditetom – odgovor HSSOI na iskaz namjere za organizaciju. 
 

Na iskazanu namjeru za operatera u organizaciji međunarodnih natjecanja za osobe s 

invaliditetom pristigao je odgovor HSSOI u kojem daju svoju suglasnost te traže izradu 

elaborata za navedena natjecanja. 
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Zaključak: 

Kako je ZSS samo „izvođač radova“ za organizatora HSSOI ili HPO nije dužan izraditi 

elaborat natjecanja jer nema potrebne podatke. 

Zatražiti sastanak s tajnikom HSSOI i tajnikom HPO po tom pitanju    

 

Obrazloženje i prijedlog jednoglasno su prihvaćeni. 

 

 

Ad5. Izvještaj o poduzetim radnjama vezano za SK Breza, SD Končar-Zagreb 1786 i 
HASK Mladost – Trofej Mladosti 2023. 
 

Gđa V. Kvesić, tajnica Saveza izvjestila je prisutne kako je: 
-  SK Breza dostavio svu traženu dokumentaciju vezano za klub, te kako su u 

međuvremenu promijenili vodstvo kluba i nastojati će poštivati Statut i sve akte 
Saveza. 

- SD Končar-Zagreb 1786, vodstvo društva, podržalo je i produžilo mandat direktoru 
društva g. Z. Loborec, koji je nastavio s politikom širenja negodovanja i neistina 
vezano za rukovodstvo Saveza samostalnim odlascima na SSGZ. Iz društva je 
trenutno u odlasku, prema informacijama od direktora društva, sportaš I kategorije 
HOO, kojeg će on sam prijaviti HSS-u, SSGZ-u i HOO-u i ZSS-u da ne trenira i nije 
prisutan u klubu, te na taj način sportašu blokirati stipendiju. Na zatraženo očitovanje 
sportaša koje je zaprimio, već se očitovao HSS-u, a usmeno je sve obrazložio Tajnici 
Saveza – prijedlog: čekamo formaliziranje najavljenih akcija, te po rezultatima u 
slučaju potrebe reagirati prema g. direktoru društva u domeni mogućih instrumenata 
na razini Saveza. 
 

Prijedlog usvojen jednoglasno. 
 

- Dopredsjednik Saveza g. A. Sudar i tajnica Saveza gđa. V. Kvesić obavili su 
razgovor s vodstvom HASK Mladost, g. Ptiček, predsjednik, g. Darko, dopredsjednik i 
gđa. I. Pavlaković, tajnica kluba vezano za Trofej Mladosti i njegovu daljnju 
perspektivu a naslonjeno na problematiku financiranja priredbe i ne regularnosti u 
potrebnom formatu međunarodnog natjecanja tog tipa. Ponuđena je suradnja od 
strane Saveza, na što se odmah poteglo pitanje dijeljenja zarade. Na protupitanje što 
ako ne dobiju sredstva od strane Grada za potporu održavanja natjecanja hoće li ga 
uopće biti – odgovor s njihove strane je NE. 

- Smatramo da bi bila velika šteta da se tradicija ovog natjecanja ne nastavi kao i da 
se ono konačno podigne na razinu koju zaslužuje – klub nije pokazao osobiti interes. 
 

Prijedlog:  
Ne treba nastaviti s ponudama, čekamo svi ishod JP za 2023. u kojem će se vidjeti koje su 
priredbe odobrene i u kojoj visini sredstava. 
 
Prijedlog je jednoglasno usvojen.  
 
 
Ad6. Prijedlog za Skupštinu Saveza: izvršenje Financijskog plana za 2022. godinu i 
predan izvještaj FINA-i, obrasci PR-RAS-NPF i BIL i Izvješće revizora o skraćenom 
revizijskom uvidu u financijsko poslovanje Saveza za 2022. godinu 
 
Prijedlog Izvršenja Financijskog plana Saveza s propisanim obrascima i potvrdom o predaji 
FINA-i, te Izvješće neovisnog revizora o skraćenom revizijskom uvidu u financijsko 
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poslovanje Saveza za 2022. godinu prihvaća se jednoglasno kao prijedlog za Skupštinu 
Saveza zakazanu za 27.03.2023.  
 
ODLUKA: 
Prijedlog Izvršenja Financijskog plana Saveza s propisanim obrascima i potvrdom o predaji 
FINA-i, te Izvješće neovisnog revizora o skraćenom revizijskom uvidu u financijsko 
poslovanje Saveza za 2022. dostaviti Skupštini Saveza na usvajanje.  
 
 
 Ad7. Prispjele kandidature za izbor predsjednika, članova NO i Časnog suda Saveza. 

 

Gđa. V. Kvesić, tajnica Saveza izvjestila je prisutne kako su prispjele dvije(2) kandidature za 

predsjednika Saveza, te četiri (4) kandidature za sastav NO Saveza. Za članove Časnog 

suda nije pristigla niti jedna kandidatura od strane klubova, te će se to od klubova zatražiti 

na samoj skupštini. 

 

Ad 8. Razno 
 
Gđa. V. Kvesić, tajnica Saveza, izvjestila je prisutne kako je u periodu obustave aktivnosti na 
streljani Maksimir, odrađena sva potrebna dokumentacija i izrađeni svi potrebni planovi i akti 
vezano za Civilno strelište. 
Također, prezentirala je moguću opciju korištenja slobodnog prostora kafića, nakon izlaska 
korisnika, a s kojom se složio Predsjednik i Dopredsjednik Saveza, te Voditelj strelišta. Ideja 
je da se bivši prostor kafića uredi u zračnu streljanu čime bi se zaokružila programska 
aktivnost civilnog strelišta. Naime, Grad Zagreb se u prošlih nekoliko desetljeća višestruko 
proširio, a zadnje zračno strelište u Gradu je streljana SK Medveščak, što ne zadovoljava 
potrebe korisnika dalje od Kvaternikovog trga. Također, ovom bi se aktivnošću mogla 
pridobiti djeca, a s njima i njihovi roditelj koji žive u bližem ili daljem krugu streljane Maksimir. 
Na taj bi se način, prema mišljenju tajnice Saveza, s animacijom populacije u krugu streljane 
minimaliziralo negodovanje vezano za buku, Gradu bi se prikazala pojačana aktivnost, 
postoji mogućnost oživljavanja aktivnosti za ne aktivne klubove, redovne članice Saveza 
kroz nekoliko opcija, moguća organizacija kampova za selekcije Grada na jednom mjestu, 
pripreme domaćih i stranih vrhunskih sportaša i još mnogo aktivnosti.  
Za sve to treba zadovoljiti nekoliko preduvjeta:  

1. Dobiti suglasnost Grada da se taj prostor iskoristi za programsku aktivnost – za što je 
zakazan sastanak s Gradskim uredom već za 24.03.2023. godine. 

2. Zaposliti trenera za Savez, mogućnost dobivanja radnog mjesta kroz javne potrebe. 
O suglasnosti grada na prijedlog biti će informirane sve članice Saveza kada od Grada 
dobijemo odgovor.  
 
Prijedlog: 
Ovu temu tajnica bi stavila u zaduženje izabranim članovima rukovodstva Saveza u novom 
mandatu. 
 
Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
 

   
Sjednica je zaključena u 21:40 sati. 

Za Zagrebački streljački savez      Zapisnik sastavila                                                                     

Predsjednik         
Branko Smiljanić        Višnjica Kvesić 
                                                                           


